
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 616/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση καταρχήν παραχώρησης της χρήσης δημοτικού 
λεωφορείου στην ΚΤΕΛ Ν. Ημαθίας ΑΕ για μεταφορά 
μαθητών Δ.Ε. Μακεδονίδος. 

 
         Σήμερα 26 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-9-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδους, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Ν. Αγγέλου. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Η.Τσιαμήτρος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 616/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 617/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 622/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης.,  Σ. Κουμτσίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 624/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 625/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Κορωνάς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 629/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 638/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 639/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 640/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Β. Γιαννουλάκης και  αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 659/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
13) Κατά της συζήτηση της αριθ. 661/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 662/2011 προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Γ. Σουμπέκας. 

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη δήμαρχο, η οποία ζήτησε από το 
σώμα την συζήτηση και λήψης απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της καταρχήν 
παραχώρησης της χρήσης δημοτικού λεωφορείου στην ΚΤΕΛ Ν. Ημαθίας ΑΕ για 
μεταφορά μαθητών Δ.Ε. Μακεδονίδος. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 
συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-9-2011 αίτημα της 
ΚΤΕΛ ΗΜΑΘΙΑΣ Α.Ε., με το οποίο ζητάει την παραχώρηση της χρήσης του 
δημοτικού λεωφορείου του πρώην Δήμου Μακεδονίδος ώστε να το θέσει σε 
κυκλοφορία για τις ανάγκες του συγκοινωνιακού έργου, εφόσον πληρούνται οι 
νόμιμες προϋποθέσεις και αφού προβεί η ίδια προηγουμένως σε όλες τις απαραίτητες 
διαδικασίες και διατυπώσεις. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Επικοινωνήσαμε με τον κ. Φώτη Καραβασίλη, που είναι ο νομικός 

σύμβουλος των ΚΤΕΛ υπεραστικών, και μου είπε ότι η γνωμοδότηση είναι θετική, 
απλώς δεν πρόλαβε να την καθαρογράψει για να έρθει στο Δ.Σ., άρα εμείς αν 
θέλουμε να είμαστε αποτελεσματικοί συνάδελφοι, ας προχωρήσουμε στη λήψη 
απόφασης κι επισυνάπτουμε στην απόφαση τη γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου 
ώστε να κερδίσουμε χρόνο με σημερινή ημερομηνία. Παραχώρηση χρήσης του 
λεωφορείου του δήμου προς τα ΚΤΕΛ-υπεραστικά που θα βάλουνε οδηγό, έχει 
θετική γνωμοδότηση ο Καραβασίλης, αυτό μου είπε τώρα τηλεφωνικά. Θα βάλουμε 
τις απαραίτητες ζώνες ασφαλείας κλπ προκειμένου να γίνεται ασφαλής μεταφορά των 
μαθητών, το λεωφορείο έχει περάσει ΚΤΕΟ, και βεβαίως θα πρέπει να ληφθεί 
μέριμνα και για συνοδό. Αυτό θα το δούμε εκεί.  
 Σοφρόνωφ: Εμείς συμφωνούμε να παραχωρηθεί κλπ, απλά όσον αφορά τον 
οδηγό, τα καύσιμα και η συντήρηση που είναι τρία βασικά έξοδα λεωφορείου και για 
τη μετακίνηση, ποιον θα βαρύνουν; 
 Τσιούντας: Εγώ θέλω να ρωτήσω αν έχουμε τη δυνατότητα ως δήμος ένα 
περιουσιακό στοιχείο που έχουμε να το δώσουμε για χρήση σε κάποια εταιρεία χωρίς 
να δημοπρατηθεί, δεν έχω αντίρρηση αλλά έχω αυτή την επιφύλαξη. 
 Μελιόπουλος: Εγώ αυτό που θα ήθελα να ρωτήσω είναι για το χρονικό 
διάστημα της παραχώρησης αυτού του λεωφορείου. 
 Μωϋσιάδης: Επειδή ήμουν στη σύσκεψη και παρευρίσκονταν και ο 
αντιπρόεδρος των ΚΤΕΛ όλα αυτά κα Σοφρόνωφ επιβαρύνουν τα ΚΤΕΛ και τον 
οδηγό και τα καύσιμα, η διάρκεια θα είναι για όλη τη σχολική σαιζόν, παραχώρηση, 
απαντώ και στον κ. Μελιόπουλο, δικαιούμαστε, είμαστε νόμιμοι, αυτό που είπατε κε 
Τσιούντα, το έχουν κάνει ήδη στην Κοζάνη, μπορούμε να παραχωρήσουμε, οπότε δεν 
υπάρχει κανένα θέμα.  

Τσαβδαρίδης: Εγώ δεν είμαι αντίθετος στο να πάρουμε μια απόφαση 
παραχώρησης της χρήσης του λεωφορείου για να διευκολύνουμε εκεί και τους γονείς 
και τα παιδιά της Σφηκιάς, όμως νομίζω και μακάρι να κάνω λάθος κε αντιδήμαρχε 
ότι πολύ αβίαστα απαντήσατε. Μακάρι να δικαιωθείτε, θεωρώ όμως ότι δεν είναι 
εύκολα τα πράγματα και ο έλεγχος της νομιμότητα της απόφασης που θα πάρουμε 
σήμερα θα περάσει κι από την περιφέρεια, έτσι; Αν δεν υπάρχει νομικά πρόβλημα 
παραχώρησης εμείς δεν έχουμε καμιά απολύτως αντίρρηση, κρατάω όμως τις 
επιφυλάξεις μου ότι ενδεχομένως να υπάρχει και θέμα. Και δεν κατάλαβα, 
γνωμοδοτεί ο νομικός σύμβουλος του ΚΤΕΛ για τη δική μας την παραχώρηση; Θα 
έπρεπε, ο νομικός σύμβουλος του ΚΤΕΛ, γνωμοδοτεί για το νόμιμο της χρήσης του 
λεωφορείου από την πλευρά των ΚΤΕΛ. Αντίστοιχα ο νομικός σύμβουλος ο δικός 
μας θα έπρεπε να γνωμοδοτήσει για το θέμα της νομιμότητας της παραχώρησης της 
χρήσης. Είναι προφανές αυτό, δε χρειάζεται να είσαι και νομικός μεγάλου 
βεληνεκούς για να το καταλάβεις. Εν πάση περιπτώσει, εμείς, αφού το ελέγξετε, 
συναινούμε στην παραχώρηση εφόσον είναι νόμιμη αυτή η ιστορία και δεν έχουμε 



λόγο να αμφισβητήσουμε τις διαβεβαιώσεις και του κ. αντιδημάρχου. Σε εσάς 
στηριζόμαστε κ. αντιδήμαρχε, ελπίζουμε να μας βγάλετε ασπροπρόσωπο 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Το από 23-9-2011 αίτημα της ΚΤΕΛ ΗΜΑΘΙΑΣ Α.Ε.. 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 1, 65 και 67 παρ. 7 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 19  του 
Ν. 2963/2001. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει καταρχήν τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του δημοτικού 
λεωφορείου, με αριθμό κυκλοφορίας ΚΗΥ 1773, που ανήκε στον πρώην Δήμο 
Μακεδονίδος, στην εταιρεία ΚΤΕΛ ΗΜΑΘΙΑΣ Α.Ε., σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 19 του Ν.  2963/2001, αποκλειστικά και μόνο για τις ανάγκες της μεταφοράς των 
μαθητών Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης  της  Δημοτικής Ενότητας 
Μακεδονίδος Δήμου Βέροιας.  



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  616 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας  Κ. Νένος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  1-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
  
 


